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Zápis 

k 14. zasedání Zastupitelstva obce Skrbeň 

které se konalo v pondělí 24. června 2024 od 18:30 v Domě služeb 

 

 

Účast:  6 členů zastupitelstva, viz prezenční listina 

počet přítomných občanů: 0 

 

určení zapisovatele:  Lenka Spurná 

pro  6 proti 0 zdržel se 0 

 

Ověřovatelé: 

Ing. Jiří Janda 

pro  5 proti 0 zdržel se 1 (Janda) 

 

Ing. Vladimír Vymětal  

pro  5 proti 0 zdržel se 1 (Vymětal) 

 

 

Navržený program zasedání s doplněním bodu číslo 5 „Architektonická studie farské 

zahrady“, bodu číslo 6 „Rozpočtová opatření 1 – 4“ a bodu číslo 7 „Různé“ 

 

 

Program: 

1) Plnění usnesení 

2) Darovací smlouva – pozemky pod zastávkou Skrbeň, rozcestí 

3) Zřízení věcného břemene – 5. etapa rekonstrukce VO 

4) Žádost o prominutí části dotace – DSO Region Moravská cesta  

5) Architektonická studie farské zahrady 

6) Rozpočtová opatření č. 1 – 4 

7) Různé 

 

 

Návrh usnesení: 

ZO schvaluje navržený program včetně doplnění. 

Výsledek hlasování:  pro 6 proti 0 zdržel se 0 

Návrh byl schválen – Usnesení č. 1/14/2024 
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1) Plnění usnesení 

Informaci podal starosta. 

 

- Smlouva o dílo s firmou Kareta s.r.o. na obecní část rekonstrukce Jos. Fialy byla 

podepsána. 

- OZV o nočním klidu byla zavedena. 

- Smlouva o dílo na projektovou dokumentaci rekonstrukce Podvrbí - Dvorská  

s Ing. Luďkem Vrbou byla podepsána. 

 

Bez připomínek. 

 

 

Návrh usnesení: 

ZO Skrbeň bere na vědomí zprávu o plnění usnesení. 

 

Výsledek hlasování:  pro 6 proti 0 zdržel se 0 

Návrh byl schválen – Usnesení č. 2/14/2024 

 

 

 

2) Darovací smlouva – pozemky pod zastávkou Skrbeň, rozcestí 

Informaci podal starosta. 

 

Kraj nám po postavení zastávky a chodníku na Křepelce daruje pozemky pod těmito 

stavbami. V příloze je návrh darovací smlouvy. 

 

Bez připomínek. 

 

 

Návrh usnesení: 

ZO Skrbeň schvaluje uzavření darovací smlouvy s Olomouckým krajem, který tímto daruje 

obci Skrbeň části pozemků parc. č. 581/2 ostatní plocha o výměře 84 m2 a parc. č. 582/7 

ostatní plocha o výměře 63 m2, vše v k. ú. Skrbeň. 

 

Výsledek hlasování:  pro 6 proti 0 zdržel se 0 

Návrh byl schválen – Usnesení č. 3/14/2024 

 

 

 

3) Zřízení věcného břemene – 5. etapa rekonstrukce VO 

Informaci podal starosta. 

 

ČEZ poslal smlouvu o zřízení věcného břemene týkající se 5. etapy rekonstrukce VO, která 

byla dokončena vloni. Obec za zřízení obdrží 210 218 Kč. V přílohách jsou skeny samotné 

smlouvy i geometrického plánu. 

 

Bez připomínek. 
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Návrh usnesení: 

ZO Skrbeň schvaluje uzavření smlouvy o zřízení věcného břemena IE-12-8007363/02  

se společností ČEZ distribuce, a.s. 

 

Výsledek hlasování:  pro 6 proti 0 zdržel se 0 

Návrh byl schválen – Usnesení č. 4/14/2024 

 

 

 

 

4) Žádost o prominutí části dotace – DSO Region Moravská cesta 

Informaci podal starosta. 

 

Dotaci na kelímky a myčky pro dobrovolný svazek administroval pan Ing. Pavel Antony. 

Jednotlivé obce poskytly svazku dotaci, ze které bylo financováno 15 % nákladů na realizaci 

projektu, které nebyly pokryty z dotace MŽP. V těchto nákladech byla i administrace dotace. 

P. Antony měl vše fakturovat do konce roku 2023, jelikož mu ale MŽP, které poskytovalo 

dotaci 85 %, žádost vracelo, část nákladů na administraci vyfakturoval až v lednu 2024. 

Jednotlivé obce mají dle smlouvy nárok na vrácení části dotace, jelikož nebyl dodržen termín. 

Jedná se o 162,80 Kč pro naši obec, celkem 15 014,01 Kč pro svazek. DSO tímto žádá 

prominutí vrácení části dotace. 

 

Proběhla krátká diskuse, ve které se všichni zastupitelé shodli na prominutí části dotace. 

 

 

Návrh usnesení: 

ZO Skrbeň schvaluje prominutí vrácení části dotace DSO Region Moravská cesta ve výši 

162,80 Kč, týkající se projektu „Předcházení vzniku komunálního odpadu v obcích DSO 

Region Moravská cesta“. 

 

Výsledek hlasování:  pro 6 proti 0 zdržel se 0 

Návrh byl schválen – Usnesení č. 5/14/2024 

 

 

 

 

5) Architektonická studie farské zahrady 

Informaci podal starosta. 

 

Obec získala farskou zahradu do dlouhodobé výpůjčky. Zastupitelstvo se na poradě dohodlo, 

že nejdříve bude osloven architekt, a až poté projektant. Osloveny byly 4 ateliéry: Ateliér R, 

Ing. Radmila Fingerová, Masparti a Regec+Vrbová. Nabídku podaly dva: Regec+Vrbová za 

99 850 Kč (není plátcem DPH) a Masparti za 118 000 Kč bez DPH (142 780 Kč vč. DPH). 

 

Proběhla diskuse, ve které se zastupitelé shodli, že ceny jsou vysoké. Ing. Čehovský se nabídl, 

že zdarma vypracuje „nástřel“ studie, a ten se poté předá vybranému projektantovi. 
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Zastupitelé souhlasili, váží si tohoto gesta a navrhovali také částečnou dobrovolnickou činnost 

občanů a spolků při prováděných pracích. Ing. Čehovský vysvětlil, kdy by to bylo možné a 

v jakých případech ne. 

 

Po diskusi nebyl vznesen žádný návrh na usnesení. 

 

 

 

6) Rozpočtová opatření č. 1 – 4 

Informaci podal starosta. 

 

V přílohách jsou rozpočtová opatření číslo 1 – 4. 

 

Bez připomínek. 

 

 

Návrh usnesení: 

ZO Skrbeň bere na vědomí rozpočtová opatření č. 1/2024, 2/2024 a 3/2024. 

 

Výsledek hlasování:  pro 6 proti 0 zdržel se 0 

Návrh byl schválen – Usnesení č. 6/14/2024 

 

 

 

Návrh usnesení: 

ZO Skrbeň schvaluje rozpočtové opatření č. 4/2024. 

 

Výsledek hlasování:  pro 6 proti 0 zdržel se 0 

Návrh byl schválen – Usnesení č. 7/14/2024 

 

 

 

 

7) Různé 

 

a) Závěrečný účet DSO  

Informaci podal starosta. Viz příloha. 

 

Bez připomínek. 

 

 

Návrh usnesení: 

ZO Skrbeň bere na vědomí závěrečný účet DSO Region Moravská cesta za rok 2023. 

 

Výsledek hlasování:  pro 6 proti 0 zdržel se 0 

Návrh byl schválen – Usnesení č. 8/14/2024 
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b) Žádost o dar – Diakonie Broumov 

 

Informaci podal starosta. Viz příloha. 

 

Proběhla krátká diskuse. 

 

 

Návrh usnesení: 

ZO Skrbeň schvaluje poskytnutí daru ve výši 5 000 Kč pro Diakonii Broumov, sociální 

družstvo. 

 

Výsledek hlasování:  pro 0 proti 0 zdržel se 6 

Návrh nebyl schválen  

 

 

 

 

Diskuse: 

 

Boží muka – zastupitelé pochválili hotovou stavbu a umístění dvou sošek. 

 

Cyklostezka na Křepelku – starosta informoval, že zažádal o dotaci v programu SFDI, 

případně požádá na začátku příštího roku v IROP, kde se očekává vypsání programu na 

cyklostezky. Cyklostezku by ale realizoval příští rok v každém případě, případnou dotaci je 

potřeba brát jako bonus. Současně informoval, že obec již má stavební povolení i na zázemí 

na hřišti a polní cestu C39. Všechny tři stavby by se měly realizovat příští rok. 

 

Převedení ulice Krátká z vlastnictví p. Fialy do vlastnictví obce – věc starosta probere  

s p. Fialou. 

 

Vyspravení vybraných místních komunikací přebytky při rekonstrukci ulice Jos. Fialy – 

pravděpodobně nemožné kvůli vysokému obsahu dehtu v živici ulice Jos. Fialy. 

 

 

Další náměty k diskusi nebyly vzneseny. 

 

 

Starosta všem přítomným poděkoval a ukončil zasedání v 19:06 hod. 
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Přílohy: 

1) Prezenční listina 

2) Podklady včetně příloh a doplnění 

 

 

 

 

 

Zápis byl vyhotoven       dne: 

 

 

Zapisovatel:  

Lenka Spurná 

 

 

 

 

Ověřovatelé:   

 

Ing. Jiří Janda        dne:  

 

 

 

 

Ing. Vladimír Vymětal      dne:   

 

 

 

 

Starosta:   

 

Mgr. Lukáš Ruffer       dne:  

 

 

 


